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10 září, 2024

Austrálie buduje po celé zemi továreny na mRNA
„vakcíny“ (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/09/australie-buduje-po-cele-zemi-tovareny-na-mrna-vakciny

V Austrálii se v tichosti zakládá průmysl mRNA. V Sydney byla na
Macquarie University zahájena výstavba továrny o rozloze 4500
metrů čtverečních. Spousta stromů proto musí ustoupit.

Vláda Nového Jižního Walesu pumpuje do továrny téměř 100
milionů dolarů a dalších 119 milionů dolarů do výzkumu RNA.
Dokončení továrny je naplánováno na rok 2026.

Je to jedna z mnoha továren na mRNA, které se v současné době v
Austrálii staví, zjistila Alison Bevegeová, která o tom hovořila s Dr.
Johnem Campbellem (viz video pod článkem). Náklady hradí daňový
poplatník.

Aby ukázala, jak velké škody mRNA vakcíny způsobují, umístila na
staveniště řadu cedulí s fotografiemi obětí očkování.

Mezitím více než 56 000 lidí – včetně 7 000 špičkových vědců,
lékařů a zdravotnických pracovníků – podepsalo petici vyzývající k
ukončení výroby mRNA vakcín.

Vláda na výstavbě továren tvrdošíjně trvá, protože na průmyslu RNA
se dá vydělat spousta peněz. V roce 2022 podepsala australská
vláda dohodu se společností Moderna o výstavbě továrny na
Monash University v Melbourne ve státě Victoria.

Očekává se, že továrna, která bude vyrábět 100 milionů injekcí
ročně, otevře své brány koncem tohoto roku. V Austrálii žije asi 26
milionů lidí, což se rovná téměř čtyřem dávkám na osobu a rok.

Podle množství továren, respektive konečných produktů, lze
očekávat, že tyto takzvané vakcíny nebudou určeny výhradně pro
australský trh, ale část půjde zřejmě také na vývoz. Každopádně to
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však potvrzuje, že v budoucnu už bude každá vakcína mRNA.

Společnost BioNTech také staví továrnu na univerzitě La Trobe v
Melbourne. A tak dále a tak dále.

Chtějí používat platformu mRNA pro všechny budoucí vakcíny,
vysvětlila Bevegeová.

Myšlenka je taková, že pokud bude platforma schválena, budou
moci velmi rychle uvést na trh nové vakcíny. Nechtějí dělat žádný
další výzkum bezpečnosti,  podle Bevegeové chtějí injekce
uspěchat.

Video s rozhovorem  je z YouTube, nelze tedy zaručit, že nebude
brzy smazáno:

Watch Video At: https://youtu.be/DIae2tL-6LQ

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 5 Průměrně: 5]

 
 

https://youtu.be/DIae2tL-6LQ

